
 

 

 
Kékes Turista Egyesület 

3200 Gyöngyös, Vármegyeház tér 1 

 

Tárgy: Jegyzőkönyv 2023. 09. 20-án megtartott elnökségi 

ülésről 

 

 

Jelen vannak: lásd jelenléti ív 

 

Az elnökségi ülés szeptember 06-ra volt elsődlegesen meghirdetve, de egy kirándulás miatt 

több elnökségi tag nem tudott volna az ülésen részt venni, ezért szeptember 20-ra áthelyezve. 

Az elnök megnyitja az ülést, megállapítja, hogy 2 elnökségi tag hiányzik, jelezték, hogy nem 

tudnak jönni. Az elnökség így is határozatképes. A felügyelő bizottság teljes létszámban jelen 

van. 

Az elnök ismerteti a meghívóban közölt napirendi pontokat. Az elnökség elfogadja az előre 

kiküldött napirendi pontokat 

 

Napirendek:  

 Állandó napirendi pontok 

1. Beszámoló a határozatok végrehajtásáról. (előadók a határozatokban megjelölt 

felelősök.) 

2. Az egyesület pénzügyi helyzetének változása az előző elnökségi ülés óta. (előadó a 

gazdasági felelős.) 

3. Taglétszám alakulása (előadó: Előházi Irén) 

4. Indokolt esetben a felügyelő bizottság elnökének tájékoztatója 

5. A honlap működtetés értékelése 

 A jelzésfestési munkák alakulása (előadó: Rajki Sándorné) 

 A szakmai kirándulás szervezési feladatainak megbeszélése (előadó: Tóthné Kelemen 

Mária)  

 Egyebek 

 

 

 

1. Állandó napirendek 
 –Beszámoló a határozatok végrehajtásáról. (előadók a határozatokban megjelölt 

felelősök.) 

1 határozat vonzatú döntés született a múlt hónapban – szakmai kirándulás szervezési 

feladataival való megbízás. A végrehajtás folyamatban van. 

 

 –Az egyesület pénzügyi helyzetének változása az előző elnökségi ülés óta. (előadó a   

gazdasági felelős.) 

Az egyesület gazdasági vezetője az alábbiakban tájékoztat a pénzügyi helyzetről: 

 

 Bank   2.683.951 Ft  



 Pénztár     279.270 Ft 

 Befektetés  6.180.802 Ft 

A pénztáros a havi kifizetéseket teljesítette. A szakmai kirándulás szállás előlegét 

átutalta. 

 

-Taglétszám alakulása (előadó: Előházi Irén) 

 Lényegi változás a taglétszámban nem történt, 1 fő kérte felvételét. Mindig vannak 

tagok, akik nem rendezték tagdíjukat. 

 

–Indokolt esetben a felügyelő bizottság elnökének tájékoztatója. 

A FB elnök tájékoztatja a jelenlévőket, hogy megkezdték az ellenőrzéseket. Az 

eredményről még nem tud beszámolni, mert az adott ellenőrzés folyamatban van. 

 

–A honlap működtetés értékelése. (előadó: Merva Eszter) 

A honlap fejlesztés megállt. A honlapon végzi az aktuális tennivalókat. Az elnök úrral 

közösen ismételten beszélni kellene Marosi Márkkal. 

  

2. A jelzésfestési munkák alakulása (előadó: Rajki Sándorné) 

5 szakaszon a festés befejeződött, az ellenőrzési feladatokat kell már csak elvégezni. 1 

szakasz festése még hiányos. A kijelölt határidőre készen lesz valamennyi vállalt 

útvonal. 

 

3. A szakmai kirándulás szervezési feladatainak megbeszélése (előadó: Tóthné 

Kelemen Mária)  

Munkahelyi elfoglaltsága miatt nem lehet jelen Tóthné Kelemen Mária a szakmai 

kirándulás főszervezője, de az elnök úrnak telefonon beszámolt a végzett szervezési 

feladatairól. Sajnos a helyszín nem az lett, amiről a júniusi elnökségin megegyezés 

született. Szállás hiány miatt más hová kellett a helyszínt tenni. A busz megrendelve, 

szállás lefoglalva, program összeállt. A helyszín: Szolnok és környéke. 

 

4. Egyebek 

Rajki Sándorné beszámolt róla, hogy megkeresték a Sárhegyen kialakítandó futó pálya 

kivitelezése ügyében. Segítséget kérnek az egyesülettől az út kialakítása és jelzések 

festése ügyében. 

 

 

Más hozzászólás nem lévén az elnök bezárta az ülést, a következő elnökségi ülést 

október 11. 16 órára tűzte ki. 

 

 

Gyöngyös, 2023. 09. 20 

 

 

Jegyzőkönyv vezető: Előházi Irén 

 

Jegyzőkönyv hitelesítő: Sárközi Illés 

 

 


